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Janusz Dqbczyriski
Radny Rady Miasta
\ttiodawek

Pan Marek Wojrkowski
Prezydent Miasta Wloclawek
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1. Proszg o informacjq jakie Srodki pienigine z Urzqdu Miasta Wloclawek zostaly przekazane w tym roku
do Klubu Koszykowhi Anwil. Deklaracje pana prezydenta byl na poziomie 2 ml zl ale te Srodki nie sq
pokazane w budiecie miasta. Proszq tei o in-formacjq jakie Srodki dla Klubu Koszykdwki Anwil planuje sig
w budiecie na rok 2020r., bo w projekcie budZetu ich nie widai . Przypominam 2e klub radnych Prawa i
SprawiedliwoSci zloiyl wniosek budietowy o przekazanie 3 ml zl w 2020r., w rym 1,2 ml zl na pokrycie
kapitaldw ujemnych.

2. Proszq o dokoriczenie przez miasto kr6tkiego okolo 50 rn odcinka l4cz4cego, Swieio wyremontowanE
przez I;asy Paristwowe ulicq Chelmick4 w polqczeniu z ulic4 Lipnowsk4 wraz z zatoczkq przystanl<owE.

3. Mieszkaricy ul. R6zinowskiej proszE o likwidacjq licznych w,vbojdw i uby&6w w jezdni, oraz grunro\,qr
remont chodnika. Brak reakcji ze suony miasta doprowadzi do dalszej degradacji tej ulicy i zr.r'iqkszenia
naklad6w finansowych w przyszlodci. Talii stan nawiezchni i chodnik6w moie w ironsekwencii narazic
miasto na odpowiedzialnoji finansowq z tltulu odszkodowan.

4' w trosce o dobry wizerunek miasta prosze o usynrou'anie kilku lawek i koszy na odpady na parkingu
polozonym na stopniu wodnjrm we wloclawku. codcie z calej Polski zatrzymuiicy siq i odwiedzai4cy 
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miejsce s4 zdziwieni,2e brakuje tam tak podstawowych elemeni6w infrasu*irry." 
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\!,'/Proszq o informacjg, na jakim erapie jest sprawa przyznania n'eclalu Drpzvdenta miasta wiociawek dla
zashrionych spolecznik6w i krwiodawc6w pan6w

6' Mieszkancdrv uli6y_ Starodqbskiej zbulwersowal fakt w-'v-ciqcia fragmentu niedawno remontowanej
nawierzchni na wysokoSci nr j.g. proszq o wyjafnienie tej spraw1..

7' Mieszkaary miasta sq zdziwieni, 2e dwujezdniowej ruchliwej arterii obok TESC0 na ulicy Kmszyriskiej,
posadowiono kilka |tYtk. .Postulujq o przeniesied. ,y.t lawek chociaiby na ulicq Ituiska gazie leitmniejsza emisja spalin i wiqkszy ruch pieszych.

8; Pan uL ltroakowskiego zwrdcil siq do MPEC Sp. z o.o, o wykonanie przylqcza
grzewczego do jego posesji. Otrzymal negatywn4 odpowiedi ze stronv sp6*i, kt6rej nie oplaca sii burloo.a
przyiqcza. Ten mieszkaniec nvierdzi, ie on i dw6jka sqsiad6w byli by it qrti podlqczenia siq do mieiskiej
sieci grzewczej. Proszq o wyja6nienie tej sprawl' jak r6wniei poiniorm-owanie o'r+yjadnieniach bezpcsrld*o
zainteresowanych.

arY' Proszq- o wyjaSnieni: :ry MPK Sp. z o.o. bqdzie korzysta.la z uslug firmy zewnqffznej w celu
przeprowadzania kontro[ bi]etdw osrib korzystajEcych z komuniiacji miejskiej ive Wloc]awku,


